
DENHOLM (LAC SAM) 2021 HOUSEHOLD GARBAGE COLLECTION 

CONTACT MUNICIPALITY OF DENHOLM:   www.denholm.ca  email: info@denholm.ca  phone: 819-457-2992 ext.201 

BLACK BIN: Regular non-recyclable household waste pickup every second Wednesday.  

BLUE BIN: Recycling clean glass bottles, cans, paper, plastic containers and cardboard pickup every second Friday. 

BROWN BIN: Organic waste loose or with compostable paper liners (no biodegradable plastic bags) every Wednesday. 

BULKY WASTE: Collection of bulky items will be picked up twice in 2021, on Friday, May 28 and on Friday, October 15.  
For all your bulky waste, construction materials, and other waste that is not accepted during the weekly collection you can 
go to the Terracube sorting centre at 399 chemin Paugan ( open Mon.-Sat. 8a.m.to 3p.m.) 
Contact Terracube sorting centre: tri@terracube.ca  (819-457-1595) (819-827-9144) 
 
NOTE:  1. Denholm government has closed public use of large dumpsters beside and behind Municipality building. 
             2. Purchase of waste and recycling bins from the municipality (cost of $124.19 each, delivery cost $10 a bin). 
             3. Denholm dump is closed. Hazardous materials dumps at Val-des-Monts Perkins (819-568-0770 or 819-671-4112) 
                 and Mont-Laurier (819-623-7382). 
 
2021 COLLECTE DES ORDURES MÉNAGÈRES DE DENHOLM (LAC SAM) 
 
CONTACT MUNICIPALITÉ DE DENHOLM :  www.denholm.ca  courriel : info@denholm.ca  phone : 819-457-2992 ext.201 
 
BAC NOIR :  Collecte régulière des déchets  ménagers non recyclables un mercredi  sur deux.  
 
BAC BLEU :  Collecte des bouteilles de verre, des boîtes de conserve, du papier, des contenants de plastique et du carton 
propres au recyclage, un vendredi sur deux. 
 
BAC MARRON :  Collecte des déchets organiques en vrac ou avec des sacs en papier compostable (pas de sacs en plastique 
biodégradables) tous les mercredis. 
 
DÉCHETS ENCOMBRANTS : La collecte des déchets encombrants aura lieu deux fois en 2021, le vendredi 28 mai et le 
vendredi 15 octobre.   Pour tous vos déchets encombrants, matériaux de construction et autres déchets qui ne sont pas 
acceptés lors de la collecte hebdomadaire, vous pouvez vous rendre au centre de tri Terracube au 399 chemin Paugan ( 
ouvert du lundi au samedi de 8h à 15h). 
Contactez le centre de tri Terracube : tri@terracube.ca (819-457-1595) (819-827-9144) 
 
NOTE :  1. Le gouvernement de Denholm a interdit l'utilisation publique des grandes bennes à ordures à côté et derrière le                    
     bâtiment de la municipalité. Aucun déchet n'y sera accepté en 2021. 

  2. Achat de bacs de déchets et de recyclage auprès de la municipalité (coût de 124,19 $ chacun, 
       coût de livraison de 10 $ par bac). 
 3. Le dépotoir de Denholm est fermé. Les dépotoirs de matières dangereuses sont:  Val-des-Monts  Perkins 
    (819-568-0770 ou  819-671-4112) et  Mont-Laurier (819-623-7382). 
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